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Zápis ze schůze OV Vrcova 
 
Datum:  25. září 2016, od 18:00 hod.  
Přítomni:  Josef Sova, Petr Kolínský, Jindřiška Frantesová, Radek Bartík, Tomáš 

Veber,  
Na vědomí:  MěÚ Borovany, sekretariát starosty 
  
 

1) OV opět požaduje řešit bod ze zápisu z veřejné schůze ze dne 15.11.2015, 
který byl již urgován na jaře 2016 a nebylo mu vyhověno: 
 -  údržba zeleně kácením (na návsi) pro účely zefektivnění veřejného    
    osvětlení - získané dřevo ponechat ve Vrcově pro účely spolků 

 
2) V návaznosti na dřívější zápisy opakovaně OV žádá o optimalizaci veřejného 

osvětlení v obci a posílení veřejného osvětlení mezi částí obce Cikánov a Stráž.  
 

3) V návaznosti na připravovaný plán investic žádáme občany Vrcova, aby se 
zapojili svými podněty k jeho sestavení. Příspěvky je možné zasílat e-mailem 
na adresy členů OV nebo vhazovat do veřejné schránky osadního výboru 
umístěné na obecní knihovně ve Vrcově. 
 

4) Vyjádření k územnímu plánu, OV požaduje:  
- Zrušení FVE z územního plánu obce Vrcov 
- Vyjmout parcely 42/2, 42/1, 38/2, 34/1 z územního plánu jako stavební plochy 

a zapsat jako plochy smíšené – obytné zahrady 
- Vyjmout 1380/1, 1385/3, 1390, 1402/2, 1492 z územního plánu jako 

sportoviště a zapsat je jako stavební plochy - plochy smíšené – obytné  
 
  

 
Zapsal: Jindřiška Frantesová 
Ověřeno: Josef Sova, předseda OV 
Uveřejněno na www.vrcov.cz 


